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         REPUBLIKA HRVATSKA 
BJELOVARSKO-BILOGORSKA ŽUPANIJA 
       OPĆINA ROVIŠĆE 
         Općinsko vijeće 

 
KLASA: 024-01/23-01/1 
URBROJ: 2103-14-01-23-2 
 
Rovišće, 6. veljače 2023. 

 
Z A P I S N I K 

 
 
sa 12. sjednice Općinskog vijeća Općine Rovišće održane dana 6. veljače 2023. godine u 18,00 sati u 
prostorijama Općine Rovišće. 
 
  Sjednici je bilo nazočno svih 12 vijećnika:  
LUKA MARKEŠIĆ, MARIJANA ĆUK, ANĐELINA DOMINKOVIĆ, SABINA DŽOLAN MARODOLAC, 
IVICA HRGA, JASMIN KOMLJENOVIĆ, MIHAELA MEGLOBA, ROKO PAŠALIJA, MARINA RISEK, 
JOZO ŠUKAN, IVICA TANJIĆ i ZDENKA ŽUŽIĆ. 
 
  Osim toga, sjednici su bili nazočni općinski načelnik SLAVKO PRIŠĆAN, pročelnica 
JUO DANICA BRKIĆ MIKOLČEVIĆ, referent za komunalnu infrastrukturu i komunalno redarstvo IVAN 
KOVAČEVIĆ, predsjednik Socijalnog vijeća STJEPAN ŠIMUNOVIĆ, i vježbenica u JUO NATALIJA 
JAGARIĆ. 
 
  Predsjednik Općinskog vijeća LUKA MARKEŠIĆ otvorio je sjednicu, pozdravio sve 
nazočne i utvrdio da se na sjednici mogu donositi pravovaljane odluke, jer je nazočno svih 12 vijećnika. 
  Predsjednik Općinskog vijeća predložio je da se usvoji dnevni red, prijedlog kojega su 
vijećnici primili uz poziv na sjednicu uz jednu nadopunu. Iza točke 4. dodaje se nova točka 5. "Izvješće 
komunalnog redara Općine Rovišće", a točka "Pitanja i prijedlozi" postaje točka 6. Predloženi dnevni 
red je usvojen JEDNOGLASNO kako slijedi:  
 
 

D N E V N I   R E D 
 
 

1. Usvajanje Zapisnika sa 11. sjednice Općinskog vijeća. 
 

2. Donošenje Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi na nerazvrstanoj 
cesti. 
 

3. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o nerazvrstanim cestama na 
području Općine Rovišće. 
 

4. Rasprava o statusu imovine DVD-a u Općini Rovišće. 
 

5. Izvješće komunalnog redara Općine Rovišće. 
 

6. Pitanja i prijedlozi. 
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TOČKA 1. 
 
  Predsjednik Općinskog vijeća predložio je da se usvoji Zapisnik sa 11. sjednice 
Općinskog vijeća, koji su vijećnici dobili uz poziv na ovu sjednicu. Misli da je Zapisnik u redu. 
  Kako nitko od nazočnih nije imao primjedbi, Zapisnik je usvojen JEDNOGLASNO. 
 
 

TOČKA 2. 
 

Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi 
na nerazvrstanoj cesti. Riječ je o cesti poslije igrališta u Predavcu, koja više ne bude cesta već put. Daje 
riječ pročelnici kako bi bolje objasnila o čemu je riječ. 

Pročelnica JUO kaže kako je riječ o čestici 418/3 koja je potrebna kako bi se osigurao 
obuhvat koji je nužan da bi se mogao provesti projekt. Konkretno radi se o izgradnji objekata za sportsko 
rekreacijski park Rovišće i o postojećim objektima Nogometnog kluba Predavac. Kako bi se mogla 
zatražiti građevinska dozvola potrebno je skinuti status javnog dobra u općoj uporabi i voditi tu česticu 
kao put. Čestica će i dalje biti vlasništvo Općine Rovišće. 
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom.  

Kako se nitko nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao je na 
glasovanje Odluku o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi na nerazvrstanoj cesti. ODLUKA je 
donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 
   

TOČKA 3. 
 

  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o izmjenama i dopunama Odluke o nerazvrstanim 
cestama na području Općine Rovišće. Konkretno riječ je o cesti koja prolazi kroz parkiralište DVD-a 
Predavac. Poziva općinskog načelnika da objasni situaciju. 
  Općinski načelnik uz pomoć prikaza čestica na projektoru nastoji objasniti trenutnu 
situaciju pojedinih čestica i onih koje su problem. Radi se o cesti koja se nalazi pokraj glavne ceste te 
je bespravno izgrađena. Sve je krenulo sa problemom kada su vlasnici čestica dobili kazne jer su dali 
svoj dio parcela kako bi se izgradila cesta o kojoj je riječ. Kazne su jako velike i ovime nastojimo riješiti 
problem kako vlasnici to ne bi trebali plaćati. Ljudi su suglasni sa promjenama i prikupljeni su potpisi te 
se slažu sa predajom čestica Općini Rovišće. Tu sada također dolazi do problema jer je DVD Predavac 
podnio zahtjev da se legalizira parkiralište, i time cesta ne bi mogla imati početak i kraj, odnosno ne bi 
se vodila kao cesta i time se ne bi mogao riješiti ovaj problem. Razgovorom sa nadležnima i geodetima, 
predloženo je navedeno rješenje da se najlakše riješi ova situacija.    
  Predsjednik Općinskog vijeća kaže kako se na ovaj način rješava 2 problema. Jedan je 
da se konačno riješi situacija sa bespravnom cestom, a drugi da se s ljudi napokon makne teret kazni. 
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
  JASMIN KOMLJENOVIĆ pita znači li to da čestica prelazi u vlasništvo Općine Rovišće, 
i slažu li se iz DVD-a Predavac s time. 
  Općinski načelnik odgovara kako u DVD-u Predavac više nema osobe koja upravlja 
njime jer svaki dopis netko drugi potpisuje, ne zna se tko je predsjednik, a i skupštine nisu zakonite. 
Nema drugog rješenja i jedino je to ispravno.  
  MARINA RISEK pita pada li zahtjev od Lovrića u vodu nakon ovoga. 
  Općinski načelnik kaže kako je iz katastra upućeno da ovako djelujemo, što bi značilo 
da da. 
                         JOZO ŠUKAN pita da li čestica 191 može proći bez suglasnosti Darka Lovrića? 
  Pročelnica JUO kaže kako je elaborat napravljen i njime se traži i lijeva i desna strana 
od čestice. Katastar je tražio da se čestica 192 djelomično doda, jer se cestom ne smatra samo kolnik 
već i parkiralište. Isto tako, ako bude prigovora oni neće znatno utjecati, odnosno ne bi trebali utjecati 
na legalizaciju ceste.  
  Predsjednik Općinskog vijeća još jednom nadodaje kako je bitno da se ljude oslobodi 
velikih kazni koje su dobili.  
  Kako se više nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća 
dao je na glasovanje Odluku o nerazvrstanim cestama na području Općine Rovišće. ODLUKA je 
donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio.  
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TOČKA 4. 
 
  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Radi se o 
raspravi o statusu imovine DVD-a u Općini Rovišće. Informira vijećnike o činjenici da se tijekom građenja 
Vatrogasnog centra u Rovišću znalo da će bivši prostor DVD-a prijeći u vlasništvo Općine Rovišće jer 
je kao prostor potreban. To je nešto što se znalo od početka i tako je bilo dogovoreno. Sada kada je 
potrebno taj prostor predati, nekolicina vatrogasaca iz DVD-a Rovišće se ne slaže s time. 
  Pročelnica JUO kaže kako je Odlukom Upravnog odbora DVD-a Rovišće 5. veljače 
2023. odlučeno da se daruje Općini Rovišće (zgrada i zemljište) na korištenje. 
  Općinski načelnik kaže kako se to sve znalo i prije kretanja u izgradnju. Vrijednost 
Vatrogasnog centra iznosi više od 8.000,000,00 kuna i to je sada prostor DVD-a kojim raspolažu. Nakon 
završetka izgradnje, pojedinci su i dalje htjeli ostaviti u vlasništvu i stari prostor DVD-a. Inače ne bi bilo 
ovako hitno prepisati prostor Općini da nije riječ o projektu koji je u planu, a uključivao bi prostor starog 
DVD-a na kojem bi se nalazio Razvojni centar, a to sve bi se povezalo sa Laništem i uređivanjem trga. 
Zna se da je ta zgrada od nekad naslijeđena od zadruge. DVD Rovišće novac dobiva od Općine 
Rovišće, a isto tako pomaže se na razne načine, uključujući i povezivanje sa Francuskom delegacijom 
koja je donirala veliku količinu skupocjene opreme, ulagalo se u DVD i uvijek izlazilo u susret kada je to 
bilo moguće. Na Upravnom vijeću je na kraju donesena Odluka, ali pojedinci i dalje nisu bili za nju. 
Budući da je više od pola članova glasovalo za Odluku, ona je legalna. Taj prostor DVD-a trenutno služi 
u korist Općine Rovišće i Komunalca Rovišće. Ovo je jedna od tema sjednice iz razloga što se želi 
upoznati vijećnike sa situacijom, te da budu u toku događanja. Isto tako kada je riječ o DVD-u Predavac 
treba odlučiti da se krene u ozbiljne pothvate kako bi se uredila situacija tamo. Treba ulagati u zgradu 
kako bi nečemu služila i da ima koristi od nje, a ne da stoji i propada. Najbolja solucija bi bila da se 
skupe potpisi i da se izabere novi predsjednik DVD-a, i zbog toga se traži mišljenje vijećnika kako bi se 
moglo krenuti u taj postupak.   
  Predsjednik Općinskog vijeća kaže kako treba ići čvršće i oštrije jer je to sve netko 
napravio i izgradio da bi 2,3 čovjeka uništavala.  
  Općinski načelnik spominje događaj kada je bio požar na 300 m zračne linije te nitko 
nije ni pitao za to, a kamoli da su izašli na teren. Svjesni smo da nema puno ljudi koji bi izašli na teren, 
svake godine taj broj pada, a ova situacija nimalo ne ide u korist. Poziva Ivicu Tanjića da kaže koju riječ 
o situaciji. 
  IVICA TANJIĆ kaže kako nije bilo problema oko vatrogasnog doma već oko prostorija 
ugostiteljskog objekta „Kanoa“ koji plaća mjesečno 2.600,00 kn za najam prostora. Nije se moglo 
objasniti pojedincima da se DVD Rovišće ne može financirati od 31.200,00 kuna u godini dana, i da ne 
mogu funkcionirati bez sredstva Općine Rovišće. Jasna je činjenica da su iz male "kućice" došli u hotel 
sa pet zvjezdica. Nakon svih sastanaka i uz razgovor Gorana Vinkovića i Ivice Tanjića neki su glasali 
protiv samo da ne pogaze svoju riječ. Kaže kako od 35 intervencija prošle godine na svaku se izašlo na 
vrijeme i u roku, tako da nikad to nije bilo problem i da su uvijek spremni dati sve od sebe za vatrogastvo. 
Općinski načelnik je bio na prvome sastanku gdje je objasnio situaciju i nastojao dobiti pozitivno 
mišljenje članova, ali to nažalost nije ispalo tako. Nikome nije lako objasniti da to ne ide u ruke ni Slavku 
Prišćanu ni Ivanu Markešiću. Nisu svjesni da gornji dio novog Vatrogasnog centra nije u funkciji i da će 
za tu obnovu trebati velika sredstva kao što je i za sam projekt Vatrogasni centar Rovišće gdje je Općina 
dodijelila otprilike dva milijuna kuna. Što se tiče operative DVD Rovišće će i dalje na intervencije izlaziti 
u punom sastavu kao i sada.         
  Općinski načelnik se nadovezuje i kaže kako Općina uvijek daje novce DVD-u Rovišće 
kada je potrebno. Riječ je o dobrom vatrogasnom društvu koje zaslužuje napredovati, ali sve uz dobar 
odnos.             
  JASMIN KOMLJENOVIĆ upituje jesu li na istoj čestici DVD, Kanoa i Erste banka. 
  Općinski načelnik kaže kako je to jedan od problema, što su sva tri objekta na istoj 
čestici. 
  Pročelnica JUO kaže kako je jedan zemljišnoknjižni uložak, ali DVD ima svoju česticu, 
te Erste banka svoju česticu. Točno se znaju površine svake.      
  Općinski načelnik kaže kako je predloženo da Kanoa ostane kao posebna čestica u 
vlasništvu DVD-a, ali nije moguće formirati česticu.  
  Pročelnica JUO kaže kako je u postupku da se odvoji čestica od Erste banke kako bi 
imala svoj zasebni zemljišnoknjižni uložak. 
  IVICA TANJIĆ kaže kako je nije riječ o lošim ljudima, samo je problem kod određenih 
što ni on sam ne zna otkriti zašto se toliko protive. 
  Predsjednik Općinskog vijeća kaže kako je ova tema bitna za vijećnike kako bi ih se 
informiralo o situacijama kao što je ova. 
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TOČKA 5. 
 

  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Radi se o 
izvješću o radu komunalnog redara za 2022. godinu.    
  Ivan Kovačević upoznaje vijećnike sa svojim radom za 2022. godinu. Izvješćuje kako je 
u 2022. godini 65 ukopanih na području Općine Rovišće, a 10 na području općine Zrinski Topolovac. 
Bilo je podosta intervencija koje su se odnosile na puteve, javne površine, kvarove na javnoj rasvjeti. 
Izdana su 3 obvezna prekršajna naloga, 2 naloga za ispuštanje gnojnice na put, i jedan za nezakonito 
bacanje smeća na javnu površinu. Druge stvari su rješavane dopisima i obavijestima. Također bilo je i 
pritužbi za neodržavanje okućnica. Najveći problem je držanje kućnih ljubimaca i postupanje sa 
nezabrinutim životinjama. Sklonište Severin je osnovna financijska stanica Bjelovara u koju se smještaju 
nezabrinute životinje. Općina Rovišće trenutno zbrinjava na toj lokaciji 6 pasa, a svaki od njih košta 
1.000,00 kuna mjesečno, što bi iznosilo za njih 6 ukupno 6.000,00 kuna mjesečno troškova. Udruga 
Šapa nam je poslala svoj cjenik, te su izjednačeni sa Severinom. Većina mještana dok naiđe na pse 
misle automatski da su ti psi iz Općine Rovišće, ali ti psi nisu naši već su u tranzitu. Troškovi iznose 
72.000,00 kuna godišnje, s time da je jedan pas udomljen u 2 godine. Također, veliki je problem 
odbacivanja smeća na javnim površinama, gdje ljudi bacaju smeće u prirodu, šume, kraj kontejnera i sl. 
  Općinski načelnik se nadovezuje na smještaj životinja. Kaže kako je takav zakon i 
životinje moraju biti zbrinute sukladno tom zakonu. Razmišlja se da se poveže odnosno spoje 2,3 općine 
da imaju zajedničko sklonište, ali su razni uvjeti. Poziva ponovno vijećnike da reagiraju na loše 
parkiranje vozila u našoj općini. Spominje se primjer ispred trgovine „Centar“ u Rovišću gdje je 
postavljen podizni stupić, ali je isti već sad i strgan te nije ni korišten.  
  MARIJANA ĆUK upituje za plastiku ima li mogućnosti da Komunalac Bjelovar ide više 
puta mjesečno sa prikupljanjem plastike. 
  Općinski načelnik kaže kako općina ima ugovor sa gradom Bjelovarom te se uvijek 
može tamo besplatno odnijeti. 
  SABINA DŽOLAN MARODOLAC komentira kako na području naše općine ljudi šetaju 
pse koji onda napadaju djecu.    
  Općinski načelnik se slaže sa rečenim, te dodaje primjer situacije kada su psi napali 
djecu iz vrtića na putu sa predstave iz Kulturnog centra, te su se od straha razbježali po cesti i time 
ugrozili život. To je problem koji se konstantno podbacuje pod posao općine jer Ministarstvo misli da 
komunalni redar treba imati sve pod kontrolom. 
  
 

TOČKA 6. 
 

Predsjednik Općinskog vijeća poziva vijećnike da iznesu pitanja i prijedloge ako ih 
imaju. 
  ZDENKA ŽUŽIĆ se nadovezuje na 3. točku dnevnog reda te upituje ostaje li DVD-u 
Predavac dio zelene površine kraj ceste. 
  Pročelnica JUO odgovara da to ostaje u njihovom vlasništvu. 
  Općinski načelnik izvještava o trenutnom stanju Tržnice. Kaže kako je prije nekoliko 
dana otvoreno gradilište, te je rok za završetak projekta 14 mjeseci te time Hidroregulacija misli kako je 
moguće  da u 12 mjeseci odrade radove. Trenutno se ispituje čvrstoća podloge. 
  Općinski načelnik izvještava vijećnike kako je Milan Tomić podnio zahtjev Općini 
Rovišće vezano uz zemljište koje se nalazi ispod prostora gdje će se graditi tržnica, čak je i podnesen 
prigovor dok se izdavala građevinska dozvola za tržnicu, ali prigovor nije uvažen jer je nadležno tijelo 
ustanovilo da imaju već omogućen prilaz svom zemljištu. U zahtjevu navodi kako želi da im se omogući 
kolni prilaz na zemljište. Općinski načelnik kaže kako ne zna treba li im odvojiti put od 6-7 metara, a svi 
znamo da je u budućnosti u planu izgradnja stambeno-poslovne zgrade koja će tražiti svoju širinu. 
Općinski načelnik uz pomoć prikaza na projektoru nastoji prikazati situaciju te kaže kako će prigovarati 
i dalje jer je riječ o dijelu zemljišta koje je znatno bitno Općini Rovišće te misli da nema potrebe ostavljate 
puteve sa strane jer Milan Tomić ima prilaz na polje i sa drugih strana.  
  ROKO PAŠALIJA navodi usmeno zahtjev obitelji Gegić iz Lipovčana, te navodi kako 
imaju loš izlaz na cestu, te je potrebno staviti ogledalo. 
  Kao drugi zahtjev navodi crkvu u Podgorcima u kojoj se ne vode mise i time kao novo 
napravljena propada, pa želi da se uredi kako bi se moglo nešto odvijati. 
  Općinski načelnik kaže kako je kapelica vlasništvo crkve i općina je tu da pomogne 
koliko treba i može, te upućuje Roku Pašaliju da sa novim župnikom razgovara o toj situaciji. 
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  ROKO PAŠALIJA također traži i sredstva za Podgorce jer kako kaže u to selo se 
najmanje ulaže, pa predlaže nadstrešnicu na groblju.  
  Općinski načelnik kaže kako je uređivan mjesni dom, sanirano je opasno mjesto, radi 
se nogostup, pomoglo se oko gradnje kapelice i dr. Tu također dolazi i tema škole u Podgorcima o kojoj 
se stalno priča. Kaže kako nije sve u njegovoj moći, da prvi koji mogu nešto poduzeti su župan, 
ravnateljica, pročelnik upravnog odjela i sl. Bilo bi dobro da kao stanovnici Podgoraca poduzmu nešto 
po tome pitanju, da pozovu na razgovor odgovorne i sl. 
  ROKO PAŠALIJA također naglašava dom u Podgorcima koji je u lošem stanju, te da su 
kao stanovnici spremni predati ključeve općini da sama rukovodi njime samo kako bi se doveo u red. 
  Općinski načelnik kaže kako je potrebno najmanje 3 milijuna kuna kako bi se uredio. 
Dom u Podgorcima iziskuje velike novce da bi se jednom iznajmio u 2,3 mjeseca.  
  
 

Kako više nije bilo pitanja i prijedloga, predsjednik Općinskog vijeća zaključio je sjednicu 
u 20,05 sati. 

 
 

- D o v r š e n o – 
 
 
 
 
 
 ZAPISNIK VODILA:                PREDSJEDNIK 
              OPĆINSKOG VIJEĆA 
 
Natalija Jagarić, bacc. admin. publ.,v.r.                 Luka Markešić, v.r. 


